
Refetat	fra	styremøte	01.08.17	

Tilstede:	Lise,	Li,	Mimmi,	Karoline,	Hanne,	Camilla,	Linnea	og	Lisbeth.	

Referent:	Camilla	

1. Post:	Kommet	strømregning,	ellers	lite	nytt.	

2. Økonomi:	123603kr	på	konto	pr.	31.07.17.	God	økonomi	pr.	01.08.17,	

men	det	venter	den	del	store	utgifter.	

3. Byggesøknad	ridehall:	Lisbeth	ser	på	priser	ved	byggesøknad.	

4. Gjøremål/rutiner:	Kaste	søppelbøttene	(de	som	tidligere	har	vært	brukt	

til	høydunker	ute)	som	står	ute	langs	veggen.	Ha	et	stallmøte	i	løpet	av	

uke	35	for	å	diskurere	foringsrudiner	og	diverse	annet,	Li	legger	ut	

nærmere	info	på	facebook.	

5. Høy:	Vanskelig	å	finne	høy	som	tilfredsstiller	behov.	Vi	venter	også	på	

høyanalyser.	Prøver	å	få	litt	fortgang	i	høykjøp.	

6. Overvåkningskamera:	Linnea	har	undesøkt	saken,	men	skal	undersøke	

videre	for	å	finne	et	godt	alternativ.	

7. Gjerder:	Sjekke	priser	og	eventuelt	leie	minigraver.	

8. Referat	fra	styremøter	skal	legges	ut	på	stallens	hjemmeside.		


